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Abstract (en)
[origin: WO2021175733A1] The invention relates to a profile connector assembly, comprising: a profile connector (1), wherein the profile connector
(1) has at least one first connecting limb that can be introduced into a profile strip (4) and a second connecting limb that can be introduced into a
profile strip, as well as at least one central region (3) connecting the connecting limbs; and a covering cap (2), wherein the covering cap (2) can be
attached to the profile connector and, in the attached state, it covers the central region (3) of the profile connector (1) at least on one side, wherein at
least one recess (5.1, 5.2, 5.3) and at least one elongated protrusion (6.1, 6.2, 6.3) are formed on the profile connector (1) and the covering cap (2),
wherein the protrusion (6.1, 6.2, 6.3) engages into the recess (5.1, 5.2, 5.3) in the attached state.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Profilverbinderbaugruppe, umfassend- einen Profilverbinder (1), wobei der Profilverbinder (1) zumindest einen
ersten in eine Profilleiste (4) einsteckbaren Verbindungsschenkel und einen zweiten in eine Profilleiste einsteckbaren Verbindungsschenkel sowie
mindestens einen die Verbindungsschenkel verbindenden Zentralbereich (3) aufweist, und- eine Abdeckkappe (2), wobei die Abdeckkappe (2)
an dem Profilverbinder (1) anbringbar ist und im angebrachten Zustand den Zentralbereich (3) des Profilverbinders (1) zumindest an einer Seite
überdeckt, wobeian dem Profilverbinder (1) und der Abdeckkappe (2) mindestens eine Aussparung (5.1, 5.2, 5.3) und mindestens ein länglicher
Vorsprung (6.1, 6.2, 6.3) ausgebildet sind, wobei in dem angebrachten Zustand der Vorsprung (6.1, 6.2, 6.3) in die Aussparung (5.1, 5.2, 5.3)
eingreift.
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